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Številka: 900-7/2013-1  
Nova Gorica,  10. aprila 2013  
                                                                                                                                                       

                                                                                                         
P O R O Č I L O 

 
o izvršenih sklepih nadaljevanja 25. seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 14. marca  

2013, 7. izredne seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 14. marca 2013 in 26. seje 
Mestnega sveta MONG, ki je bila 21. marca 2013   

 
 
 
26. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

1. Sklep o sprejemu poročila o izvršenih sklepih 25. seje 
mestnega sveta, ki je bila dne 21. februarja 2013 

●  

2. Sklep o podaji soglasja k imenovanju direktorice 
Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica  

●  

3. Sklep o podaji pozitivnega mnenja k imenovanju 
ravnateljice OŠ Frana Erjavca Nova Gorica  

●  

4. Sklep o podaji pozitivnega mnenja k imenovanju 
ravnateljice OŠ Dornberk 

●  

5. Ugotovitveni sklep, da je Oton Filipič podal nepreklicni 
odstop s funkcije predsednika odbora za 
gospodarstvo.  

●  

6. Sklep o imenovanju Marka Tribušona za 
nadomestnega predsednika odbora za gospodarstvo 

●  

7. Ne sprejme se predloga Sklepa o seznanitvi z 
Elaboratom o izvajanju gospodarske javne službe 
ravnanja z odpadki in oblikovanju cene storitev 
obveznih občinskih služb varstva okolja predlagatelja 
Komunala Nova Gorica d.d. in o podaji soglasja k 
predlaganim cenam storitev gospodarskih javnih služb. 

●  

8. O predlogu Odloka o KS v MONG se opravi ponovna 
prva obravnava. Do druge obravnave odoka je 
potrebno opraviti skupen posvet s predstavniki KS in 
jih seznaniti o predlaganih rešitvah v odloku. 

●  

9. Sklep o seznanitvi s Poročilom o aktivnem pristopu k 
uresničevanju alkoholne politike za zmanjševanje 
neenakosti v zdravju Severne Primorske (Goriške 
statistične) regije. 

●  

10. Sklep o seznanitvi z Letnim delovnim načrtom Ljudske 
univerze Nova Gorica za šolsko leto 2012/13, 
Poslovnim poročilom za leto 2012 in Finančnim 

●  
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načrtom LU Nova Gorica za leto 2013.  
11. Sklep o seznanitvi s Poslovnim poročilom Javnega 

zavoda Mladinski center Nova Gorica za leto 2012 ter 
s programom dela in finančnim načrtom za leto 2013.  

●  

12. Sklep o soglasju s pričetkom postopka podelitve 
koncesije za opravljanje izbirne lokalne gospodarske 
javne službe izvajanja JR v MONG.  

 ● 

13. Sklep o sprejemu Letnega poročila javnega sklada 
Stanovanjski sklad MONG za leto 2012, finančnega 
načrta za leto 2013 in izhodišč za pripravo strategije 
delovanja stanovanjskega sklada v obdobju 2014-
2021. 

●  

14. MONG do naslednje seje MS preuči možnost o redni 
likvidaciji Stanovanjskega sklada MONG oziroma o 
prenosu pristojnosti v zvezi z gradnjo in nakupom 
stanovanj iz stanovanjskega sklada na mestno občino.  

 ● 

15. Sklep o podaji soglasja k Poslovnemu in finančnemu 
načrtu Javnega sklada za razvoj malega gospodarstva 
Goriške za leto 2013. 

●  

16. Dopolnitev Letnega načrta pridobivanja stvarnega 
premoženja MONG v letu 2013 v letu 2013 – nakup 
parc. št. 1460/3 k.o. Nova Gorica in soglastniški delež 
do 2/3 parc. št. 104 in 444/2 k.o. Stara Gora.  

 ● 

17. Razveljavi se Sklep MS MONG št. 007-10/2012-5 z 
dne 21. februarja 2013.  

●  

 
 
 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

1. Mestni svet se je seznanil z investicijskim regionalnim 
projektom Regijskega centra za ravnanje z odpadki 
Nova Gorica.  

●  

2. Mestni svet nalaga županu, da skupaj z ostalimi 
župani občin Brda, Kanal, Miren-Kostanjevica, 
Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko izpelje vse 
postopke, da pridobijo večinsko lastništvo v Komunali 
Nova Gorica d.d..  

 ● 

 
 
 
NADALJEVANJE 25. SEJE MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

1. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o 
gospodarskih javnih službah v MONG  

●  

2. Odlok o spremembi Odloka o koncesiji za opravljanje 
izbirne lokalne gospodarske javne službe izvajanja 
javne razsvetljave v MONG   

●  
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3. Sklep o začetku priprave OPPN Kmetijsko 
gospodarstvo Cernatič v Šempasu   

●  

4. Sklep o ugotovitvi, da grajeno javno dobro ne služi več 
svojemu namenu – parc. št. 5319/1 cesta v k.o. 
Šempas.   

●  

5. Sklep o uskladitvi dejanskega stanja z 
zemljiškoknjižnim stanjem – parc. št. 420/18 
stanovanjska hiša in dvorišče v k.o. Kromberk 

●  

 
 
 
25. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. februar 2013  
 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU 

4. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi, da v 
najkrajšem možnem času pripravi vso potrebno 
dokumentacijo in izvede vse postopke za postavitev in 
upravljanje vlečnice ali tekočega traku za otroško 
smučišče v dolžini cca 250 metrov.   

 ● 

5. Do naslednje MS je potrebno določiti odgovorno osebo 
za izvedbo projekta, ugotoviti dejansko stanje na 
terenu, vključno z lastništvom in služnostmi in pripraviti 
terminski okvir izvedbe.  

 ● 

6. MS MONG nalaga občinski upravi MONG, da v 
najkrajšem možnem času poišče najboljšega 
ponudnika, ki je zainteresiran investirati v smučišče in 
letni turizem na Lokvah.  

 ● 

8. Mestni svet zavezuje župana, da takoj po sprejetem 
rebalansu proračuna MONG za leto 2013 sproži vse 
postopke za že dogovorjeno reševanje problematike v 
KS Osek-Vitovlje. 

●  

9. Občinska uprava naj prouči možnost in ekonomičnost 
nakupa prostorov TIC v Eda centru v letu 2013.  

 ● 

10. Mestni svet podpira gradnjo in nakup neprofitnih 
stanovanj in bo za ta namen odobril poroštvo za najem 
kredita Stanovanjskemu skladu MONG v letu 2013 ali 
pa se v rebalansu proračuna zagotovijo potrebna 
sredstva. 

 ● 

11. Mestna občina Nova Gorica naj zagotovi v proračunu 
od leta 2014 dalje, najmanj za obdobje petih let, kritje 
stroškov najema oziroma uporabe prostorov za 
potrebe izvajanja programa Dizajn inženiring v 
Primorskem tehnološkem parku v okviru projekta 
RICTS v višini 35.000 EUR letno. 

 ● 

21. Od današnje seje dalje naj se v vsa pripravljena 
poročila in plane, ki so gradivo za obravnavo na 
mestnem svetu, vključi še stolpec, v katerem bo 
podatek, v kolikšnem času se bodo stroški investicije 
povrnili (Lokalni energetski koncept MONG – Golea) 

 Rok izvršitve pri 
poročilu v letu 

2014  
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24. SEJA MESTNEGA SVETA, 24. januar 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU  

11. Sklep o podaji soglasja Zdravstvenemu domu 
Osnovno varstvo Nova Gorica za nakup poslovnih 
prostorov na Ulici Gradnikove brigade 2 v Novi Gorici 

 ● 

12. Preuči naj se možnost izvedbe podzemne garažne 
hiše na parc. št. 670/18 k.o. Nova Gorica. V kolikor je 
podzemna garaža izvedljiva, naj se jo izvede istočasno 
z obnovo stavbe za potrebe ZD Nova Gorica.  

 ● 

14. Dopolnitev Letnega načrta razpolaganja s stvarnim 
premoženjem MONG v letu 2013 – prodaja parc.št. 
1049/2 k.o. Trnovo. 

 ● 

 
 
23. SEJA MESTNEGA SVETA, 13. december 2012  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU  

19. S sprejetjem Pravilnika o izvajanju ustanoviteljskih 
pravic v zvezi s prejemki direktorjev in članov 
nadzornih svetov gospodarskih družb, katerih lastnica 
oziroma solastnica je MONG, je potrebno uskladiti vse 
akte podjetij z Zakonom o gospodarskih družbah za 
organe upravljanja in nadzora.  

 ● 

 
 
6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 4. december 2012   
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V IZVRŠEVANJU  

3. Pred izborom koncesionarja za opravljanje izbirne 
lokalne gospodarske javne službe izvajanja javne 
razsvetljave v MONG je potrebno pridobiti soglasje 
mestnega sveta k izbiri koncesionarja na podlagi 
finančne analize in k osnutku koncesijske pogodbe.  

 ● 

 
 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 
 
• Županu oziroma kabinetu župana: 
 

-     svetnika Aleša Jakina – naslednjo pobudo:      
Imam eno kratko pobudo, niti ne pobudo, bolj prošnjo g. županu glede stanja v HIT-u.  
Vemo, da poslovanje katastrofalno pada in glede na to, da je občina odvisna od HIT-a v 
smislu koncesijske dajatve, v smislu dohodnine, v smislu zaposlovanja, bi že v tretje 
prosil g. župana, če lahko na naslednjo sejo povabi našega predstavnika v nadzornem 
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svetu in ker je že prilika mogoče še novega, ali je sojen ali nesojen, predsednika uprave 
g. Picigo, da nam tu na tem mestu povesta, kaj se dogaja s HIT-om, kam gre HIT in 
kakšna je sploh vizija, da  bomo to naše podjetje speljali kamor je treba.  
 

-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednjo pismeno pobudo: 
Glede na to, da se je delo EZTS popolnoma ustavilo, predlagam, da se revidira stanje 
ter zamenja in osveži sestava skupščine, odborov in vseh organov v katerem so 
imenovani predstavniki MONG. Namen predloga je čim hitrejša vzpostavitev 
operativnega stanja. 

 
 
• Uradu direktorja občinske uprave oz. direktorici občinske uprave:  

 
-      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednji predlog:  

Drugi odgovor pa se je nanašal na že dvomesečno ali trimesečno vprašanje o 
dokumentih, ki zadevajo mrliško vežico v Rožni Dolini.  
Urad direktorja občinske uprave mi je posredoval odgovor, da je krajevna skupnost 
vprašala, če sem upravičena ali če so dokumenti zaupni. Ne vem, če je bilo to vmesno 
vprašanje. Imam občutek, da se nekako zavlačuje, vendar občina seveda zahteva, da 
se dokumenti dostavijo in upam, da če niso bili dostavljeni v tem času, da bodo 
dostavljeni najkasneje do naslednje seje.  
 

 
• Projektni pisarni (UD): 
 

-      svetnika Roberta Žerjala  – naslednje vprašanje: 
Nekje v letošnjem letu se zaključuje priprava evropskega finančnega okvirja 2014–
2020, kjer se tudi ve, da naj bi se sredstva za kohezijsko politiko zmanjšala nekje za 8 
%, za skupno kmetijsko politiko 11 % in razveseljivo pa je, da naj bi Slovenija do leta 
2020 le ohranila status prejemnice evropskih sredstev. Vemo tudi, da se Slovenija in 
druge evropske države ter regije v letu 2013 intenzivno pripravljajo na črpanje teh 
zmanjšanih sredstev, pri  čemer morajo slediti pristopom evropske komisije, ki med 
drugim predlaga razvoj strategije pametne specializacije, kot predpogoj za črpanje 
strukturnih in kohezijskih skladov.  
Se pravi, ta predpogoj je pomemben in zato mislim, da je strategija pametne 
specializacije nujna pri pripravi dokumentov in se začne z oblikovanjem skupne vizije 
poslovnega, javnega in znanstveno izobraževalnega sektorja za preoblikovanje 
regionalnega gospodarstva v dolgoročno globalno bolj  konkurenčno in trajnostno 
gospodarstvo. Se pravi, zahteva sodelovanje vseh treh sektorjev v posamezni regiji ali 
državi. Središče tega oblikovalnega procesa je definiranje prioritet gospodarskega 
razvoja temelječega na znanju, inovacijah in ustvarjalnosti, ki so bile identificirane na 
podlagi regiji lastnih prednosti in potencialov. Specifične konkurenčne prednosti regije 
naj bi bile v teh programih izpostavljene. Koncept evropske komisije in OECD stremi k 
koncentraciji virov, poudarjanju konkurenčnih prednosti in povezovanju regionalnih 
dosežkov in virov za boljše izkoriščanje kohezijskih in strukturnih sredstev.  
Zato sprašujem, kako je MONG neposredno in posredno vključena v procese priprave 
razvojnih strategij na nacionalnem oziroma državnem nivoju ter na regionalnem in 
medregionalnem oziroma čezmejnem nivoju v okviru Evropskega združenja za 
teritorialno sodelovanje Gorica za črpanje kohezijskih sredstev Evropske unije v 
obdobju 2014–2020? 

 
-      svetnice Patricije Šulin – naslednje vprašanje:  

Imam samo eno svetniško vprašanje, ki se nanaša sicer na več področij. Začela pa bom 
takole.   
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Sprejeli smo proračun 2012, rebalans proračuna 2012, proračun 2013, rebalans 
proračuna 2013, pa kljub temu se večji projekti, ki so predvideni v proračunu, še niso 
začeli izvajati.   
V skladu z načrtom razvojnih projektov naj bi se začela tudi izgradnja vodovodov po KS 
in v mestu že v letošnjem letu. Zanima me, kdaj se bo pričela izgradnja, saj občani 
predvsem tisti, ki vodovoda še nimajo ali imajo dotrajan vodovod, nestrpno pričakujejo 
vsaj začetek gradnje?  
Prav tako me zanima, kdaj se bo začelo urejanje Borovega gozdička in celostna 
ureditev zadevnega območja, saj je v skladu z NRP tako kot začetek predviden tudi 
zaključek izgradnje celotnega projekta že letos. Območje pa je funkcionalno že več let 
neurejeno in predstavlja slabo sliko ob vstopu v naše mesto.  
Letos naj bi se začela tudi izgradnja servisnega objekta Športnega parka Nova Gorica, 
zato me zanima, kdaj se bo gradnja pričela, saj se pomikamo že v mesec april.  
Upam sicer, da tudi vsi ostali še letos predvideni začetki gradnje projektov v NRP ne 
bodo ponovno pomaknjeni v prihodnja leta.  

 
 

• Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe: 
 
-      svetnika Valterja Vodopivca – naslednje vprašanje: 

V zadnjem obdobju se je na lokalnih cestah v Krajevni skupnosti Rožna Dolina pojavilo 
večje število zemeljskih plazov, ki ogrožajo lokalne ceste. Vsi plazovi se pojavljajo 
praviloma pod cestnim telesom, kar daje slutiti, da imajo morda deloma vzroke tudi v 
pomanjkljivem vzdrževanju odvodnjavanja meteornih voda s cestišč.  
Pristojne službe Mestne občine Nova Gorica sprašujem, ali imajo pripravljen akcijski 
načrt, kako bodo sanirali omenjene plazove, tako s časovnega vidika kot tudi z vidika 
finančnih stroškov, ki bodo sledili sami sanaciji? Upam, da bo sanacija tekoča in čim 
prejšnja.  

 
-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednje vprašanje: 

Rad pa bi poudaril moje vprašanje glede vodovoda v Ravnici. G. župan, sprašujem, ali 
imajo vsi krajani vasi Ravnica možnost, da se priklopijo na vodovod, če nimajo, zakaj 
nimajo in kdaj ter pod kakšnimi pogoji bodo imeli to možnost?  

 
-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednje pismeno vprašanje: 

Koliko sredstev je bilo v letošnji zimi porabljenih za opravljanje zimske službe? Prosil bi 
za celotno analizo na območju MONG, ki naj vsebuje tudi, koliko je bilo izplačano 
posameznim izvajalcem z vsemi urnimi postavkami.  

 
 
• Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo: 
 

-      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednjo pobudo:  
Name so se spet obrnili stanovalci Rutarjeve in Prešernove ulice, saj sem enkrat že 
podala to pobudo, vendar mislim, da sedaj, ko je pomlad, je za to intervencijo dejansko 
pravi čas.  
Torej, podajam ponovno pobudo za odstranitev iglastih dreves na Rutarjevi in 
Prešernovi ulici. Stanovalci ponovno prosijo, da bi ustrezne občinske službe pregledale 
vsa iglasta drevesa na omenjenih ulicah, ki delajo škodo in so ponekod celo nevarna, 
ker so prerasla višino do streh, veje se lomijo, korenine pa segajo globoko pod stavbe in 
ponekod mašijo kanalizacijo.  
Pregled starejših iglastih dreves, ki so potrebne odstranitve so tudi v drugih predelih 
mesta Nove Gorice, zato predlagam, da se ustrezne službe sistematično lotijo 
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pregledovanja dreves in jih po potrebi prežagajo ali pa samo veje. Sami bodo vedeli 
kakšne intervencije so potrebne.  
Priporočam pa, da se obvesti stanovalce teh ulic pred začetno sanacijo in se z njimi 
pogovorijo, kajti le oni bodo vedeli povedati, kakšno škodo in nevarnost jim povzročajo 
ta drevesa.  

 
-     svetnika Antona Peršiča – naslednji predlog:      

 Pred dvema dnevoma, to je bilo v torek, je mestna občina organizirala v avli občinske 
stavbe javno predstavitev urbanistične delavnice - urejanje vrtičkov v Novi Gorici, ki so 
jo pripravili študentje Fakultete za arhitekturo Univerze v Ljubljani. Analiza obstoječega 
stanja kaže, da ima urejanje vrtičkov v MONG bogato tradicijo, saj so vrtički razporejeni 
po vsem mestu. Vrtički postajajo vedno bolj priljubljena prostočasna dejavnost, veliko 
gospodinjstev pa si tudi želi, da bi sami pridelovali svojo zelenjavo in tudi sadje ter tako 
zadovoljili svojim željam po zdravi prehrani.  
Anketa je pokazala, da si veliko občanov želi imeti vrtičke. Nova Gorica ima veliko 
zelenih površin, ki bi jih v prihodnosti lahko uporabili za vrtičke. To je pozitivno tudi z 
vidika samooskrbe s hrano, za kar se tudi sam prizadevam. Vrtički v Novi Gorici danes 
niso tipizirani in urejeni. Urbanistična delavnica pa nam je po svojih predlogih ponudila 
tudi te rešitve. Ker smo že v času, ko se urejajo spomladanska dela v vrtovih, novih 
površin pa še nimamo povsem definiranih, to so lokacije, prostorska ureditev, se 
moramo odločiti, da vsaj poskusno ponudimo in uredimo nekaj lokacij primernih za 
vrtičke.  
Zato predlagam, da izberemo ustrezne lokacije v lasti mestne občine, ki so zato 
primerne in dokumentacijsko manj zahtevne ter jih ponudimo zainteresiranim občanom 
v uporabo. Uporabimo gradivo delavnic za strokovno podlago pri urejanju prostorskega 
načrtovanja. Na mestni občini pripravimo in sprejmemo odlok o vrtičkih. Pripravimo 
vrtičkarski red za najemnike vrtičkov.  
Torej, za nadaljevanje že začetih aktivnosti naredimo še en korak za prehod iz teorije v 
prakso.  

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pobudo:   

Imam pobudo, ki je prišla iz KS Solkan in od njenega predsednika sveta KS Joška 
Lebana.  
Podjetje MINI GO je od župnije Solkan odkupilo bivšo trgovino Mercator na Trgu M. A. 
Plenčiča in pripadajoči del zemljišča, ki je v naravi del Trga Jožeta Srebrniča. Na tem 
delu zemljišča (na zgornjem trgu) je bilo nameščeno tudi kontejnersko mesto, ki ga je 
novi lastnik naročil prenesti na del trga ob parkirišče doma KS Solkan.  
Zaradi te premestitve nastajajo problemi, zato prosijo, da ustrezne službe in župan 
ukrepajo in pospešijo postopek odkupa zemljišča, da se navedene zadeve dokončno 
uredijo. KS Solkan je o tem dogajanju že obvestila tudi MONG.   
 

-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje pismeno vprašanje:   
Na pobudo mladih staršev ponovno sprašujem, ali je MONG v zimskem času ukrepala 
glede tigrastih komarjev za katere se bojijo, da so preživeli tudi to hudo zimo in bo 
zadrževanje otrok na vrtovih v lepih vremenih nevzdržno zaradi pikov, ki so vse prej kot 
nedolžni? Prav tako to velja tudi za otroke v vrtcu v bližini potoka Koren. 

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji pismeni predlog:   

Predlagam da se namesti ogledalo v Grgarju na križišču poti iz smeri Čepovan in 
Banjšice, ker je križišče nepregledno za tiste, ki prihajajo iz Banjšic.  

 
-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednji pismeni predlog:   
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Predlagam, da se na Prevalu (cesta proti Lokvam pod Sveto Goro) uredi prostor 
(klopce, koši za smeti, info točka…), kjer se ustavljajo turisti in je prekrasen pogled na 
Sočo in Novo Gorico. 

 
-      svetnika Gregorja Veličkova – naslednji predlog:  

Menim, da ni bilo dovolj narejenega za spodbujanje gospodarstva v Novi Gorici oziroma 
v celotni občini.   
Predlagam, da se občina aktivno vključi v reševanje obrtne cone Mebla Holding, 
oziroma obrtne cone Holding, tako, da stopi v kontakt z družbo Meblo Holding. 
Podjetniki, ki imajo tam poslovne prostore, imajo namreč vse večje probleme s svojimi 
dejavnostmi zaradi neurejene infrastrukture. Že ob samem objektu Magma, če si 
pogledamo levo ali desno so ruševine, neasfaltirane ceste, skrajno malomarno 
neurejeno.  
Mislim, da bi občina morala nekaj narediti, mogoče z asfaltacijo s pomočjo družbe ali 
celo z odkupom infrastrukture.  

 
-      svetnice mag. Mirjam Bon Klanjšček – naslednji predlog:   

Podobno kot je že omenila ga. Ana Marija Rijavec, so se tudi name obrnile stanovalke 
Erjavčeve ulice št. 9 zaradi velikih dreves, ki so zrasla pred njihovim blokom. Korenine 
dreves so poškodovale dvorišče pred blokom tako, da je zelo nevarna hoja po dvorišču, 
saj je že povzročila padec starejših gospa.   
Lepo prosim, da ustrezne službe pregledajo zadevo in primerno ukrepajo.  

 
 -     svetnika Borisa Rijavca – naslednjo pobudo:  

Imam pobudo in sicer za prekategorizacijo dostopne poti do poslovno stanovanjskega 
objekta posestva Laz.   
Gre za makadamsko pot od obstoječe poti na parc. št. 1052/2 preko parc. št. 1230/14 
do parc. št. 1237/5. Pobuda pravzaprav izhaja že iz leta 2009, nakar je zadeva nekoliko 
zastala in se zopet začele odvijati v letu 2011, ko so bile speljane mnoge aktivnosti in 
dogovarjanja v zvezi s tem, med drugim tudi dogovarjanje in usklajevanje s Skladom 
kmetijskih zemljišč in gozdov, z Zavodom za gozdove, s podjetjem SGG Tolmin in 
nazadnje tudi usklajevanje in reševanje zadeve ne MONG, nato je pa zadeva do 
današnjega dne zopet zastala. Sicer po razpoložljivih informacijah, ki jih imam, se 
krajevna skupnost strinja s tem in je uvidela, da je to pač nujno potrebno in ne nazadnje 
kot pravim, se tam nahaja poslovno stanovanjski objekt in mislim, da je smiselno in 
nujno potrebno, da se ta zadeva uredi, zato še enkrat dajem pobudo, da se takoj 
pričnejo vse aktivnosti za ureditev te navedene prekategorizacije.  

 
-      svetnika Črtomirja Špacapana – naslednjo pismeno pobudo:  

V prilogi vam pošiljam svetniško pobudo, da ustrezne službe proučijo pritožbo podjetja 
Avtosport d.o.o. Nova Gorica glede neurejenega zemljiškoknjižnega stanja na parcelah 
št. 395/1 in 395/3 k.o. Nova Gorica. 

 
 
                                                                                                      Miran Ljucovič  
             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 
 

 
8 


